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Document ID: PIB_M_120623_0_EN_FR
Document Languages: English, French
Date: January 15, 2024
Supersedes: N/A
Valid Until: N/A 
Product(s): Moovair FMAxxHIAHUU230X7 units (sizes 18, 24, 30, 36, 48, 60) 
Reason for Issuance: Update to wired control supplied from factory.

 

Summary

All Moovair FMAxxHIAHUU230X7 units with production dates of September 1, 2023 and later now ship from the 
factory with controller model KJR-120N(X6W) (part number 17317100A37601). This controller is Wi-Fi-connectable 
for control using the app. Units which pre-date September 1, 2023 were supplied with controller model KJR-120X 
(part number 17317100A36410).

Notes

Unit serial number date code (12th, 13th, 14-15th digits) format is: Year (202*), Month (January-September = 1-9; Oc-
tober-December = A-C), Day. Example: 3901 is read as a production date of 2023, September 1st. 

Digit 
Place 1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 12 13 14 15 16 17 18 19 20 21 22

Ye
ar

M
on

th

D
ay

D
ay

Serial 
No. 2 4 0 0 8 9 8 1 2 0 2 3 9 0 1 3 0 1 0 1 1 8

Digit 12: Year (202*)
Digit 13: Month (January-September = 1-9;  
October = A; November = B; December = C)
Digits 14-15: Day

All FMAxxHIAHUU230X7 units now ship with the below control items included: 

1.	Wired controller model KJR-120N(X6W) (part number 17317100A37601)
2.	Wireless remote model RG10A (part number 17317000A63800).



PRODUCT INFORMATION 
BULLETIN residential

page 2-4PIB_M_120623_0_EN_FR

Notes 

Example of wired controller connection with the board of an FMA unit. Any images or diagrams are for reference 
only – refer to product-specific literature.

Indoor unit board terminal.
 

Wired controller model KJR-120N(X6W); 
part number 17317100A37601

 
Wired controller model KJR-120N(X6W)  

(part number 17317100A37601) –  
now shipping with all FMAxxHIAHUU230X7 units.

 
Wireless remote model RG10A  

(part number 17317000A63800)  
shipped with all FMAxxHIAHUU230X7 units. 

Wi-Fi-connectable controller model KJR-120N(X6W) is available for purchase separately if desired for  
FMAxxHIAHUU230X7 units which shipped with the previous model KJR-120X controller. No credit is offered.

Disclaimer

This bulletin is intended to inform customers of new products, product features, accessories, best-practices, and 
changes to such. This bulletin is not exhaustive in scope and should be used in combination with local code  
requirements and product-specific manuals as applicable.
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ID de document : PIB_M_120623_0_EN_FR
Langues du document : anglais, français
Date : 15 janvier 2024
Remplace: N/A
En vigueur jusqu’au : N/A 
Produit(s) : Moovair – Unités FMAxxHIAHUU230X7 (capacités 18, 24, 30, 36, 48, 60) 
Motif de diffusion : Mise à jour sur la commande filaire fournie par l’usine.

 

Résumé

Toutes les unités FMAxxHIAHUU230X7 Moovair dont la date de production est le 1er septembre ou après sont  
maintenant expédiées de l’usine avec le modèle de commande KJR-120N(X6W) (numéro de pièce 17317100A37601). 
Cette commande peut être connectée à un réseau WiFi pour contrôler l’unité à l’aide de l’application. Les unités  
produites avant le 1er septembre 2023 ont été fournies avec le modèle de commande KJR-120X (numéro de pièce 
17317100A36410).

Remarque 

Voici le format du numéro de série indiquant la Date de production (12e, 13e, 14-15es chiffres) : année (202*), mois 
(janvier-septembre = 1-9; octobre-décembre = A-C), jour. Exemple : 3901 signifie que la date de production est le  
1er septembre 2023. 

Place 
des 
chiffres

1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 12 13 14 15 16 17 18 19 20 21 22

An
né

e

M
oi

s

Jo
ur

Jo
ur

No de 
série 2 4 0 0 8 9 8 1 2 0 2 3 9 0 1 3 0 1 0 1 1 8

Chiffre 12 : Année (202*)
Chiffre 13 : Mois (janvier-septembre = 1-9; octobre = A; novembre = B; décembre = C)
Chiffres 14-15 : Jour

Toutes les unités FMAxxHIAHUU230X7 sont désormais expédiées avec les composantes de commande ci-dessous : 

1.	Commande filaire, modèle KJR-120N(X6W) (numéro de pièce 17317100A37601)
2.	Télécommande sans fil, modèle RG10A (numéro de pièce 17317000A63800)
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Remarques 

Exemple de connexion d’une commande filaire avec la carte d’une unité FMA. Toutes les images et tous les 
diagrammes sont fournis à titre de référence uniquement. Consultez la documentation particulière au produit. 

Borne de la carte de l’unité intérieure Commande filaire, modèle KJR-120N(X6W)  
(numéro de pièce 17317100A37601)

 
Commande filaire, KJR-120N(X6W) (numéro de pièce 
17317100A37601); maintenant expédiée avec toutes 

les unités FMAxxHIAHUU230X7.

 
Télécommande sans fil RG10A (numéro de  
pièce 17317000A63800); expédiée avec  
toutes les unités FMAxxHIAHUU230X7.  

 

Le modèle de contrôleur Wi-Fi KJR-120N(X6W) peut être acheté séparément pour les unités  
FMAxxHIAHUU230X7 livrées avec le modèle de contrôleur précédent, KJR-120X. Aucun crédit n’est offert. 
 
Avertissement

Ce bulletin vise à informer les clients sur les nouveaux produits, les caractéristiques des produits, les accessoires, les 
meilleures pratiques et les modifications apportées à ces produits. Ce bulletin n’est pas exhaustif et doit être utilisé 
en combinaison avec les exigences des codes locaux et les manuels propres aux produits, le cas échéant.

COMMANDE  
FILAIRE À 2 FILS.


